
麒麟電視轉移電話號碼申請表格 

KyLinTV Porting Authorization Form 
 
 

Please submit the signed copy of this form along with a copy of the latest invoice/bill statement (no older than 30 days)from the 
current service provider for the phone number to be ported by email to service@kylintv.com or fax to 1(877)888-8597. The 
statement MUST show the phone number, name and address. If invoice does not show the phone number then you need to include 
a screenshot of your current provider portal page with phone number displayed there. (請把表格填妥後連同您目前電話公司最
後（30 天內）的賬單，發送電子郵件到 service@kylintv.com 或傳真到 1 (877)888-8597。賬單上必須顯示您想轉移的電
話號碼，姓名及地址，如果賬單上沒有顯示電話號碼，您需要把目前電話公司上您網上賬戶上有顯示電話號碼的截圖發送
過來。) 

The undersigned (“Customer”) has selected KyLinTV, Inc., its affiliates, and underlying suppliers, (“KyLinTV”) to act as Carrier for the 
telephone numbers identified below. The Customer further designates KyLinTV to act as the agent for the purpose of transferring the 
specified numbers to KyLinTV. The Customer also authorizes KyLinTV to obtain billing information, customer service records, and 

other network information required to provide the Customer with services from KyLinTV. 簽字人（“客戶”）已選擇麒麟電視公

司，其附屬公司及相關供應商（“麒麟電視”）作為如下電話號碼的運營商。客戶同時指定麒麟電視作為代理並將指定的

電話號碼轉移到麒麟電視。客戶也授權麒麟電視獲取麒麟電視向客戶提供服務麒所必需的計費信息，客戶服務記錄以及其

他網絡信息。 

PLEASE USE ONE FORM PER PHONE NUMBER (每份表格只適用於一個電話號碼) *为必填 

Authorized Contact person on current account 目前電話公司账户的授权联系人: 

First Name (名字)*:  

Last Name (姓氏)*:  

Address(including ZIP Codes) Appearing on the Account with the 
Current Provider 

(目前電話公司賬戶的登記地址，包括郵政編碼)*: 

Contact Person's Name (聯繫人名字)*:  

Contact Number (聯繫電話)*:  

Account Number with Your Current Provider(Such as 899XXXXXXX) 
(目前電話公司的賬號.例如 899XXXXXXX)*: 

 

Phone Number to be Ported( 需要轉移的電話號碼)*:  

Online Account Password if you have one(目前電話公司在線賬戶密 

碼-如果有的話） 

 

I am Submitting a Copy of latest Current Provider Phone Bill: 
(我將提交目前電話公司的賬單複印件)*: 

YES 
  

Terms and Conditions：Once this form is submitted, the porting request cannot be canceled for ANY REASON. A porting process 
normally takes 10 business days to complete; some exceptions may occur. You must maintain active service with your current 
provider until after the number is successfully ported to KyLinTV. Porting request maybe declined/rejected by the losing carrier, 
your existing provider, KyLinTV or KyLinTV's carrier at any time during porting process. During the porting process our carrier 
might request some additional information and you agree to provide it in a timely manner otherwise the porting request will be 

canceled. (服務條款：本表格一旦提交，轉號碼請求將無法撤消。轉號過程通常需要 10 個工作日，特殊情況可能需要多

一點時間。在電話號碼成功轉移到麒麟電視公司之前，您必須保留该目前電話公司提供的服務。號碼轉移請求可能會被現有

電話公司或它們的供應商、麒麟電視或我們的供應商所拒絕。在轉移電話號碼的過程中，我們的供應商可能會向您 

要求額外的信息，您同意及時提供有關資料，否則轉移將可能被取消。) 

我已閱讀並同意以上條款以執行轉號碼的申請。 I have read and accept the above terms and condition. 

AUTHORIZED SIGNATURE(簽名): DATE (日期): 

 

mailto:service@kylintv.com
mailto:service@kylintv.com

